



Vragen commissie ruimte 6 maart agendapunt 18: 


In de commissievergadering ruimte en economie van 15 november 2023 was gevoegd bij 
het agendapunt 9 bestemmingsplan CZW een natuurbeheerplan versie september 2022. 
Bovengenoemd agendapunt is van de raadsagenda van 21 november 2023 afgehaald op 
verzoek van CZW, middels een ingezonden brief, met daarin als argument dat er in  
natuurbeheerplan een onvolkomenheid was opgemerkt en dat men uit het oogpunt van 
zorgvuldigheid dit wilde vervangen door een actuele bijgewerkte versie. Inhoudelijk 
verwachte men geen majeure wijzigingen. Het aantreffen van een zwaar beschermende 
soort zou meegenomen worden in de nieuwe versie van het natuurbeheerplan.  

In deze cycles is een natuurbeheerplan bij de stukken gevoegd versie 14 februari 2024.  
In dit document zijn echter diverse grote aanpassingen gedaan in tegenstelling hetgeen 
vermeld stond in de brief van CZW.  

1) Waarom is de ecologische waarde verdwenen uit het gehele document?

2) Het tijdsbestek 15 november tot 14 februari is een tijdsbestek van 3 maanden. Hoe is men in 

dit kort tijdsbestek tot deze nieuwe inzichten gekomen?

3) Planten en aangetroffen soorten zijn ineens verdwenen bij diverse deelgebieden in vergelijking 

met het natuurbeheerplan dat in november voorlag. Hoe is dit mogelijk?

4) Benamingen zijn aangepast en ook de infiltratiesloot is verdwenen en heeft een andere 

bestemming gekregen. Hoe kan dit?

5) De zwaar beschermende soort die zou worden meegenomen wordt slechts vermeld bij de 

visvijver en hier staat ook nog eens bij mogelijk vestigen. Dit terwijl er op diverse plaatsen in 
het gebied deze soort is aangetroffen, geluiden zijn opgenomen en foto’s zijn ingestuurd door 
een melder naar de provincie Limburg in september 2023. Is er überhaupt wel grondig 
onderzoek verricht naar deze zwaar beschermende soort?


6) De bever is aangetroffen in 2020 staat in het document. In de quickscan flora en fauna CZW 
13 september 2022 word het zelfs uitgesloten dat de bever in deelgebied 1 en deelgebied 2 
voorkomt. Dit terwijl ik zelf op 24 februari 2024 een foto heb genomen van recente 
beversporen aangetroffen aan de zijde Voorhoevenweg. (zie foto onderaan dit document). 
Waarom vind ik hierover niets terug in het voorliggende plan?


7) In de aparte memo flora en fauna CZW bijlage 17 opgemaakt door kragten d.d. 27 februari 
2023 staat bij het kopje resultaten nader onderzoek dat het noodzakelijk onderzoek nog niet 
heeft kunnen plaatsvinden omdat dit in de lente- en zomerperiode moet gebeuren en dat 
tengevolge hiervan geen concrete uitspraken over het daadwerkelijk voorkomen van soorten 
gedaan kunnen worden. Waarom is er geen nader onderzoek verricht in de lente en zomer van 
2023, zoals aangegeven in deze toelichting soortenbescherming werkzaamheden bassin CZW 
t.b.v. bestemmingsplan?


8) Uitvoering natuurbeheerplan wie controleert of er conform wordt uitgevoerd en wie gaat 
handhaven?


9) Het wandelpad gelegen aan de Voorhoevenweg is afgesloten met een poort. De oever is hier 
afgebrokkeld. In de kwaliteitsomschrijving inrichtingsplan word een netwerk van fiets, wandel 
en ruiterpaden vermeld. Hoe gaat men ervoor zorg dragen dat deze paden in de toekomst ook 
daadwerkelijk worden opengesteld en dat er aan de veiligheidseisen wordt voldaan?


10) a) Is er ten tijde van de aanvang werkzaamheden in deelgebied 2 een inventarisatie gemaakt 
naar mogelijke aanwezige soorten? b)Is er een ontheffing Wet Natuurbeheer aangevraagd? c) 
Is er bij deze aanvraag een activiteitenplan en een ingevuld aanvraagformulier ingediend?




Foto behorende bij vraag 6


